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Protokoll fra årsmøte i Bodø & Omegn IF Orientering 
 
Årsmøtet ble avholdt på Bodin vg.sk. 1. februar 2016. 
 
Tilstede: Katrine Kalvig (KK), Marit Bjørnevik (MB), Elisabet Kongsbakk (EK), Morten Tjønndal (MT), 
Asgeir Jordbru (AJ), Arne Kristian Nordhei (AKN), Lars Reitan (LR), Marit Johnsen (MJ), Per Dalhaug 
(PD), Per Rekkedal (PR), Frode Ikdahl (FI), Torkel Irgens (TI), Leif Magne Eggestad (LME), Carl B. 
Bjørseth (CBB). I alt 14 frammøtte. 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 

Styret framla forslag om at alle frammøtte var å anse som stemmeberettigete (13 ved 
oppstart og en fra protokollens sak 8). 
Vedtak (enst.): Årsmøtet godkjente følgende antall stemmeberettigede medlemmer: 14.  
 

Sak 2 Godkjenning av innkalling 
Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent. 

 Vedtak (enst.): Årsmøtet godkjente innkallingen.  
 
Sak 3 Godkjenning av sakliste  
 Styret fremla forslag til sakliste for godkjenning av årsmøtet.  
 Vedtak (enst.): Årsmøtet godkjente saklisten 
 
Sak 4 Godkjenning av forretningsorden 

Styret redegjorde for at som konsekvens av ny lovnorm så vil protokollen fra dette årsmøtet 
avvike noe fra den vedtatte saklista mhp nummerering av sakene. De innledende 
formaliteter (vedtatt saklistes pkt 1-3) vil i protokollen framstå som sak 1-7. Sak 4 i vedtatt 
sakliste vil dermed framstå som sak 8 i protokollen og med tilsvarende forskyvning for 
sakene deretter. Det ble videre pekt på at etter nyordningen så skal navnet til de som har 
ordet i en sak føres inn i protokollen.  
Vedtak (enst.): Årsmøtet godkjente forretningsorden som redegjort for.  

 
Sak 5 Valg av dirigent  

Styret foreslo Leif Magne Eggestad som dirigent. 
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet valgte Leif Magne Eggestad som dirigent. 

 
Sak 6  Valg av referent  

 Styret foreslo Carl B. Bjørseth som referent. 
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet valgte Carl B. Bjørseth som referent.  
 

Sak 7  Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
 Styret foreslo Marit Johnsen og Per Dalhaug til å underskrive protokollen. 
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet valgte Marit Johnsen og Per Dalhaug til å underskrive protokollen.  

 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning  

Styret fremla idrettslagets årsberetning for godkjenning av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: PD, MB, PR, TI, CBB, AKN, MJ, KK, LR, EK, MT. 
Presiseringer og korrigeringer: 
Under pkt 1.:Marit Bjørnevik var medlem i turo-utvalget 
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Under pkt 5.: Elisabet Kongsbakk deltok på NOFs kompetansehelg på Gardermoen. 
Under pkt 6.: Martha Kalvig Skogan bidro som instruktør på TILs o-skole. 
Under pkt 8.1: Antall gratis turo-konvolutter til egne medlemmer er ikke medtatt for 2015 i 
motsetning til tidligere år. 
Under pkt 9.3: Martha deltok i klasse D17-18 i NM sprint. Alle kortløypeprestasjoner (klasser 
med K) strykes. Per fikk gull (ikke sølv) i NNM sprint og lang. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet godkjente årsberetningen med nevnte korrigeringer og 
presiseringer.  

 
Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand 

 Styret fremla idrettslagets regnskap i revidert stand for godkjenning av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: TI, PD, CBB, KK. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet godkjente regnskapet.  

 
Sak 10 Behandling av forslag og saker 
 
 Sak 10.1 Ny lovnorm/lagslov 

 Styret framla oppdatert lagslov i henhold til NIFs lovnorm av okt 2015. Følgende hadde ordet 
i saken: TI, CBB. 
Vedtak (enst): 
Under § 13 foretas i tillegg følgende endring: Tidspunkt for årsmøtet settes til februar mnd. 
Under § 10 (3) tilføyes i tillegg: Protokollen skal gjøres tilgjengelig på lagets internettside. 
Ang § 15 pkt 6: Årsmøtet gir styret fullmakt til å foreta oppdatering av loven som følge av 
framtidige endringer i NIFs regelverk og lovnorm.  

 
 Sak 10.2 NM-uka 2016. 

 NM-koordinator Torkel Irgens orienterte om arbeidet med NM-uka. 
Følgende hadde ordet i saken: AKN, KK, CBB, MJ. 
Vedtak: Det ble ikke fattet noe vedtak i sakens anledning 
 

Sak 11 Fastsette medlemskontingent 
Styret fremla forslag om samme medlemskontingent som for 2015.   
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet fastsatte samme medlemskontingent som for 2015.  

 
Sak 12  Vedta idrettslagets budsjett 

Styret fremla forslag til budsjett for vedtak av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: PD, KK, PR, MJ, CBB, AKN, TI, EK, FI. 
Det ble foreslått følgende endringer i framlagt forslag: 
Avd 402: utgift økes med kr 20 000 til kr 130 000 
Avd 403: utgift økes med kr 30 000 til kr 250 000 
Avd 502: utgift økes med kr 7 500 til kr 12 500 (instrusjonsbrikker) 
Avd 601: inntekt reduseres med kr 20 000 til kr 230 000 
Resultat ordinær drift endres med dette fra kr -10 200 til kr -87 700.  
Vedtak (enst.): Årsmøtet vedtok styrets forslag til budsjett med de foreslåtte endringene.  
 

Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 
Styret fremla ingen forslag til endringer i gjeldende organisasjonsplan for behandling på 
årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet gjør ingen endringer i gjeldende organisasjonsplan. 
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 Sak 14 Valg 
 
 14.1 Valg av styreleder: 

 Valgkomiteen foreslo Torkel Irgens som styreleder.  
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet valgte Torkel Irgens som styreleder.  

 
 14.2 Valg av nestleder: 

Valgkomiteen foreslo Morten Selnes som nestleder.  
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet valgte Morten Selnes som nestleder.  
 
14.3 Valg av øvrige styremedlemmer: 
Valgkomiteen foreslo Asgeir Jordbru og Martha Kalvig Skogan som styremedlemmer. 
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Asgeir Jordbru og Martha Kalvig Skogan ble valgt til styremedlemmer. 
 
14.4 Valg av varamedlemmer: 
Valgkomiteen foreslo Katrine Kalvig og Janne Anita Nilsen som varamedlemmer til styret. 
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Katrine Kalvig og Janne Anita Nilsen ble valgt til varamedlemmer.  
 
14.5 Idrettsutvalget: 
Følgende ble valgt (enst.): 
Leder: Elisabet Kongsbakk 
Medlemmer: Anders Kure, Steve Samuelsen, Marit Johnsen 
 
14.6 Rekrutteringsutvalget: 
Følgende ble valgt (enst.): 
Leder: Morten Tjønndal 
Medlemmer: Cato Sætermo, Trond Ertsgård 
 
14.7 Turo-utvalget: 
Følgende ble valgt (enst.): 
Leder: Marit Lunde 
Medlemmer: Per Dalhaug, Per Rekkedal, Elisabeth Bergquist, Lisbeth Lunde 
 
14.8 Materiell- og Hammarlibu-utvalget: 
Følgende ble valgt (enst.): 
Leder: Carl B. Bjørseth 
Medlemmer: Per Dalhaug, Geir Moen 
 
14.9 Informasjonsutvalget: 
Følgende ble valgt (enst.): 
Leder: Arne Kristian Nordhei 
 
 
14.10 Egne funksjonsansvarlige: 
Følgende ble valgt (enst.): 
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Kasserer: Frode Ikdahl 
Vaktliste Bodin vgs.: Åge Mohus 
Kartforvalter: Arild Hegreberg 
Kartleder: Arild Hegreberg 
 
14.11 Valg av revisorer 
 Valgkomiteen foreslo Anita Eriksen og Jon Øverås (vara) som revisorer.  
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Årsmøtet valgte Anita Eriksen og Jon Øverås (vara) som revisorer.  

 
              14.12 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget 
              har  representasjonsrett  
              Følgende ble valgt (enst.): 

Representanter til kretstinget: Torkel Irgens, Anders Kure, Katrine Kalvig 
Årsmøterepresentant til Bodø Idrettsråd: Torkel Irgens 
 
 14.13 Valg av leder i valgkomiteen  
 Styret foreslo Marit Bjørnevik som leder i valgkomiteen.  
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Marit Bjørnevik ble valgt som leder i valgkomiteen.  
 
14.14 Valg av medlemmer i valgkomiteen  
Styret foreslo Elisabet Kongsbakk og Morten Tjønndal som medlemmer i valgkomiteen.  
Følgende hadde ordet i saken: Ingen. 
Vedtak (enst.): Elisabet Kongsbakk og Morten Tjønndal ble valgt som medlemmer av 
valgkomiteen. 
 

 
Bodø 05.02.2016 
 
 
-----------------------------------------   ------------------------------------------------------------ 
Marit Johnsen     Per Dalhaug 
 

 

[Dokumentet er utarbeidet av Norges idrettsforbund 23.11.2015. Ved hvert årsmøte bør idrettslaget sjekke 

https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/ for eventuell ny versjon av dokumentet.] 

 
 (Referenten noterte seg følgende fra debatten og der det ikke ble fattet vedtak, men forutsatt fulgt 
opp: 

- Lagshåndboka må være entydig mhp sats for kjøregodtgjørelse (Idrettsutvalget/infoutvalget) 
- Lagets eventuelle formelle forhold til Bodø Friluftsforum må avklares (styreleder)) 

https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/

